

TABLE OF CONTENTS 目 录

Research Progress of Heat Management of Fuel Cell for Energy Storage
(基于燃料电池的储能电池系统的热能管理研究进展)

L. Z. GAN, M. Z. LIU.....195

Research on Partial Discharge Characterization Information Extraction of High Voltage Electrical Equipment

(高压电气设备局部放电表征信息提取研究)

J. H. ZENG, W. D. XU, W. W. ZHOU, Q. X. DIAO.....205

Analysis of the Influence of Parameter Variation on the Combustion in the Furnace

(锅炉运行中参数变化对炉内燃烧影响的分析)

L. F. LUO, H. G. JI, F. Q. LI.....216

Discussion on the Influencing Factors of the Temperature Rise of the Contact of High Voltage Switchgear

(浅谈高压开关设备触头温升影响因素)

W. W. ZHOU, W. D. XU, J. H. ZENG, Q. X. Diao, J. F. LONG.....222

Device for Active Balancing Technology of Power Lithium Ion Battery

(一种动力锂离子电池主动均衡技术的装置)

Y. P. GUO, Y. S. WANG, L. M. WANG.....229

Integrated Test Platform Device for Electric Bus Intelligent Charging Pile System

(电动大巴智能充电桩系统综合测试平台装置)

Y. P. GUO, Y. S. WANG, L. M. WANG, M. LI.....239

Influence of Yaw Control of Upstream Wind Turbines on Power of Downstream

(上游风电机组偏航控制对下游机组功率影响研究)

L. MA, Y. DENG.....251